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ZAPISNIK SA I. SEDNICE ODBORA ZA DALJINSKO I MARATONSKO PLIVANJE 
PLIVAČKOG SAVEZA SRBIJE 

 
                Prva sednica  odbora za daljinsko i maratonsko plivanje  održana je u utorak 22.02.2011 godine u 
prostorijama PSS u Beogradu  sa početkom u 14.3o časova . 
 

  Na sednici odbora su prisustvovali Predsednik odbora Sabo Endre i čalnovi odbora Nenad Jović i Mijić 
Vojislav   , što je činilo kvorum, odnosno većinu dovljnu za punovažno odlučivanje. 

Sednicu odbora otvorio je predsednik odbora za daljinsko i maratonsko plivanje ( u daljem tekstu odbor) Sabo 
Endre koji je predložio, sledeći: 

DNEVNI RED   
1. Razmatranje poslovnika o radu  Odbora za daljinsko i maratonsko plivanje ( izvestioc: Sabo) 
2. Razmatranje  predloga rada odbora( Izvestioci: Svi članovi odbora) 
3. Razmatranje  predloga za pripreme reprezentativaca u 2011 godini  (uži sastav i prošireni 

sastav)(izvestioc:Jović) 
4. Razmatranje  predloga učešća na takmičenjima u 2011 godini  koje bi trebalo da podržava PSS koje će 

predložiti odbor i predati na usvajanje UO PSS (izvestioc:Jović) 
5. Definisanje odnosa  (delokrug rada i nadležnosti)  izmedju Odbora za daljinsko i maratonsko plivanje  

( Plivačkog Saveza Srbije) i Saveza za daljinsko‐maratonsko i masters plivanje Srbije                                  
( Izvestioci: Svi članovi odbora) 

6. Razno 
 

G‐din Mijić je tražio promenu dnevnog reda  i to : 
a) Da se skine tačka 5. ( obrazloženje  da odbor nema nikakve veze sa Savezom za daljinsko –

maratonsko i masters plivanje Srbije) 
b) Da se doda tačka delegiranje delegata za trke na maratonima koji se održavaju u Srbiji 
c) Da se doda tačka usvaljanje Kalendara maratonskog plivanja u Srbiji za 2011 godinu 
d) Usvaljanje Pravilnika i propozicija odbora u skladu sa PSS i Fina 
e) Usvajanje pravilnika o nagradama 

 
         Nakon otvaranja diskusije u vezi tačke a) većinom glasova odlučeno je da predložena tačka ostane kao 
predzadnja tačka dnevnog reda i da se otvori rasprava u vezi te tačke. 
         Tačka b) je prhvaćeno jednoglasno da se uvrsti u dnevni red . 
         Tačka c) je prihvaćeno jednoglasno da se uvrsti u dnevni red. 
         Tačke  d) i e) nisu prhvaćeni da se uvrste u dnevni red zbog razloga  pošto nije dostavljen materijal sa strane 
predlagača  ovih tačaka. 
 
Izmenjeni dnevni red je prihvaćen u celini jednoglasno i to: 
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Usvojeni DNEVNI RED za prvu sednicu odbora za daljinsko i maratonsko plivanje 
   

1. Razmatranje poslovnika o radu  Odbora za daljinsko i maratonsko plivanje ( izvestioc: Sabo) 
2. Razmatranje  predloga rada odbora( Izvestioci: Svi članovi odbora) 
3. Razmatranje  predloga za pripreme reprezentativaca u 2011 godini  (uži sastav i prošireni 

sastav)(izvestioc:Jović) 
4. Razmatranje  predloga učešća na takmičenjima u 2011 godini  koje bi trebalo da podržava PSS koje će 

predložiti odbor i predati na usvajanje UO PSS (izvestioc:Jović) 
5. Delegiranje delegata za trke na maratonima koji se održavaju u Srbiji 
6. Usvaljanje Kalendara maratonskog plivanja u Srbiji za 2011 godinu 
7. Definisanje odnosa  (delokrug rada i nadležnosti)  izmedju Odbora za daljinsko i maratonsko plivanje  

( Plivačkog Saveza Srbije) i Saveza za daljinsko‐maratonsko i masters plivanje Srbije                                  
( Izvestioci: Svi članovi odbora) 

8. Razno 
 
 
Ad 1. 

Predsednik odbora predložio je, poslovnik o radu odbora br . predmeta( 01/2011/1 u prilogu) 
Na šta  G-din Mijić imao sledeće primedbe: 
 Na ime akta (primedba je jednoglasno prihvaćena ) Prihvaćeni akt glasi: POSLOVNIK O RADU 

ODBORA ZA DALJINSKO I MARATONSKO PLIVANJE 

 Na član 6. Stav 12. Koji je predložen kao: sarađuje sa PSS i savetodavnim i radnim telima PSS i sa Savezom za 
daljinsko-maratonsko i masters plivanje Srbije ; a nakon diskusije jednoglasno prihvaćena formulacija da 

sarađuje sa PSS i savetodavnim i radnim telima PSS i sa svim  članovima PSS  

 Da se član 8 u potpunosti briše . Nakon diskusije jednoglasno je  prihvaćeno Da se briše drugi deo 
ovog člana i da član 8 glasi: Odbor radi i odlučuje na sednici odbora 

 Da se član 16 Briše . Ovaj predlog je jednoglasno prihvaćen 
 
Prečišćeni tekst Poslovnika koji u celini usvojen,  šaljemo UO PSS na verifikaciju i na obljavljivanje na sajtu 
PSS predmet pod brjem( 01/2001/03 u prilogu zapisnika) 
Ad 2.,3.-4. 

Predsedavajući je na početku ove tačke Dnevnog reda predao reč Nenadu Joviću koji je u principu prilikom 
izlaganja vezao tačku 2 , 3-4 dnevnog reda i rekao da trenutno kao selektor vidi samo dva plivača ( Miloša Milanovića 
i Sabo Sebastiana) koji su spremni za veća iskušenja  što ne znači da će se u nekoj bliskoj budućnosti neće se pojaviti 
još neki perspektivni  maratonski plivač ili plivačica. Pomenuti plivači bi svakako trebali da dobiju svu podršku 
plivačkog Saveza Srbije da bi mogli dostojanstveno da predstavljalju Srbiju i maratonski plivački sport na 
međunarodnim takmičenjima , pre svega na Juniorskom Evropskom takmičenju na otvorenim vodama koja će se 
održati u julu ove godini u Španiji . Predlog je da se održe pripreme reprezentacije užeg i šireg sastava u 
odgovarajućem obimu i kvalitetu. I reprezentacija da se pojavi u okruženju na dva tri takmičenja medjunarodnog 
karaktera. 

 Predlog predsedavajućeg je da bi svakako trebalo da se pojavimo kao reprezentacija na nekom od 
kvalifikacionih  takmičenja za olimpijadu bez obzira da li će  neko od našeg plivača uspeti da ispliva (normu) za 
olimpijadu za London 2012. 
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Predlozi i konstatacije su jednoglasno prihvaćene, uz napomenu da će predlog programa rada selekcije 
pripremiti selektor g-din Nenead Jović što će biti sastavi deo ovog zapisnika. (Predmet br 01/2011/4) 

 
Ad 5. 
       Predlog je protekao od G-dina Miljica da odbor treba da predloži delegata za svaku trku koji se održava u okviru 
KUP a Srbije. Predsedavaljući imao primedbu da u slučaju da organizatori trebaju da plate delegata neće učestvovati u 
Kupu Srbije nego će održati kao posebnu turističku manifestaciju , nakon  rasprave po ovoj tačci gde su izneti 
argumenti zašto je potreban delegat na trkama plivačkog maratona Predlog od G-Miljića jednoglasno usvojen 
 
Ad.6 . 
       Usvajanje Kalendara za 2011 godinu kao predlog je protekla od G-dina Mijića. G-din Mijić je imao saznanja da 
će se održati još dva maratona na teritoriji Srbije i to jedan u Beogradu početkom Septembra i na Zvorničkom jezeru 
zbog toga je predložio da promenimo već postojeći kalendar i da se ubace i ta takmičenja . I predsedavaljući je rekao 
da početkom juna održati još  jedan maraton na staroj tisi kod Bačkog Gradišta ali još nije definisan datum, pošto je 
zaštićena voda treba da se dobije saglasnost od upravljača te zone. 
      Predsedavaljući je predložio da se  konačan kalendar takmičenja usvoji najkasnije do 1 Maja kao što se to radi u 
okruženju . Predlog je jednoglasno prihvaćen . 
 
Ad.7. 
     Raspravu u vezi ove tačke je otvori predsedavaljući pošto postoji i odbor za maratonsko plivanje unutar PSS a i 
Savez za maratonsko plivanje koji je legitimni član PSS. Predsedavaljući  je tražio da se izjasne svi članovi u vezi 
ovog pitanja . G- Mijić nije hteo da priča o Savezu za daljinsko-maratonsko i masters plivanje Srbije pošto odbor 
nema nikakve veze sa tim Savezom niti sa takmičenjima koje taj savez organizuje.Po njemu  taj savez funkcionoiše 
samo na teritoriji Vojvodine a odbor svojim radom treba da se bavi maratonima sa cele Srbije. Predsedavaljući više 
puta probao da vrati raspravu na temu predložene tačke dnevnog reda, pošto do toga nije došlo predložio je da se 7 
tačka skine sa dnevnog reda uz napomenu da u vezi te tačke sazvati posebnu sednicu jer ta tačka ne može ostati 
nerazjašljena. Predlog predsedavaljućeg je jednoglasno usvoljen. 
 
Ad.7. 
 
Pod tačkom razno nije bila otvorena rasprava 

 
Sednica odbora je završena u 17.10 časova 
 
 

Dana:25.02.2011                                                                                                        
 
 
 

 Predsednik  Odbora za daljinsko i 
maratonsko plivanje 

sr Sabo Endre 


